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P R O T O K Ó Ł  Nr XIV/15 

 

z obrad czternastej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji, która odbyła się w dniu 24 

września 2015 r. w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzył i prowadził 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Krzysztof Kasztura. Sesja rozpoczęła się o godz.15
30

,  a 

zakończyła o godz.20
50

 . 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

Porządek obrad: 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Prezentacja struktury organizacyjnej oraz zakresu działalności Energetyki 

Cieszyńskiej Spółka z o.o. oraz Wodociągów Ziemi Cieszyńskiej Spółka z o.o. 

6. Informacja przedstawicieli Miasta z działalności spółek z udziałem majątku 

Miasta, związków międzygminnych, w których uczestniczy Miasto. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1. przyznania Nagrody Miasta Cieszyna w dziedzinie twórczości artystycznej, 

upowszechniania i ochrony kultury, 

7.2.przyznania lauru „Srebrnej Cieszynianki 2015”, 

7.3.miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna 

obejmującego teren położony pomiędzy ul. Liburnia a ul. Czarny Chodnik, 

7.4.zmiany uchwały Nr VII/59/11 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 14 kwietnia 2011 

roku w sprawie ustalenia godzin bezpłatnego nauczania oraz ustalenia opłat za 

świadczenia w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Cieszyn, 

7.5.zmiany uchwały Nr XVI/166/12 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 stycznia 2012 

roku w sprawie zasad i trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych 

dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym i 

krajowym współzawodnictwie sportowym, 

7.6.zmiany uchwały nr V/22/14 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 30 grudnia 2014 r. w 

sprawie zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Katowicach długoterminowej pożyczki na dofinansowanie 

zadania: „Likwidacja niskiej emisji w Śródmieściu Cieszyna – projekt 

pilotażowy”, 

7.7.zmiany uchwały nr V/23/14 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 30 grudnia 2014 r. w 

sprawie zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Katowicach w ramach programu „KAWKA” 

długoterminowej pożyczki na dofinansowanie zadania: „Likwidacja niskiej emisji 

w Śródmieściu Cieszyna – projekt pilotażowy”, 

7.8.wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy na czas oznaczony – 10 lat (dz. nr 17/12 obr.31), 

7.9.wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Powiatu Cieszyńskiego, 

7.10. określenia formy, wysokości i trybu przyznawania pomocy dla repatrianta i 

członków jego rodziny, zaproszonych uchwałą Rady Miejskiej Cieszyna nr 

LII/510/14 z dnia 30 października 2014 roku do osiedlenia się na terenie Gminy 

Cieszyn, 
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7.11. wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej i Sądu Rejonowego 

w Cieszynie, 

7.12. powołania Cieszyńskiej Rady Seniorów oraz nadania jej statutu, 

7.13. zmiany budżetu Miasta Cieszyna na rok 2015, 

7.14. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 – 

2025, 

7.15. ustalenia kierunków działania Burmistrza Miasta Cieszyna w zakresie 

przebudowy dróg powiatowych o nazwie ul. Pikiety i Frysztacka, 

7.16. zmiany uchwały Nr X/76/15/ Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 maja 2015 

roku w sprawie realizacji z Powiatem Cieszyńskim zadania inwestycyjnego pn.: 

„Budowa zintegrowanego węzła przesiadkowego w Cieszynie” oraz przejęcia 

przez Gminę Cieszyn zadań własnych Powiatu Cieszyńskiego. 

8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między 

sesjami. 

9. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              

i zapytania radnych. 

10. Interpelacje, wnioski, i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania Komisji Rady i Klubów Radnych. 

11. Oświadczenia i sprawy różne. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

x x x 

 

 

Przebieg obrad 
 

Obrady sesji poprzedziło uroczyste wręczenie nagród i wyróżnień Miasta Cieszyna za 

wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym i za 

osiągnięcia w działalności sportowej w 2014 roku. 

 

Ad 1. 

 

Czternastą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzył i prowadził Przewodniczący Rady, Pan 

Krzysztof Kasztura. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 20 

radnych. 

 

Ad 2. 

 

Krzysztof Kasztura – poinformował Radę, że na podstawie pisemnych wniosków Burmistrza 

Miasta z dnia 23 września br., w formie autopoprawki, wprowadził do porządku obrad sesji 

dwa projekty uchwał: 

- w sprawie ustalenia kierunków działania Burmistrza Miasta Cieszyna w zakresie 

przebudowy dróg powiatowych o nazwie ul. Pikiety i Frysztacka, 

- w sprawie zmiany uchwały Nr X/76/15/ Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 maja 2015 roku 

w sprawie realizacji z Powiatem Cieszyńskim zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa 

zintegrowanego węzła przesiadkowego w Cieszynie” oraz przejęcia przez Gminę Cieszyn 

zadań własnych Powiatu Cieszyńskiego. 
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Poinformował, że Burmistrz Miasta skierował do Rady Miejskiej projekt II uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 – 205, nad 

którym Rada będzie dzisiaj procedować. 

Innych propozycji zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Ad 3. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, iż w statutowym terminie nie zgłoszono uwag do protokołu z 

sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 27 sierpnia  2015 r., tym samym protokół został 

przez Radę przyjęty. 

 

Ad 4. 

 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad 5. 

 

Krzysztof Kasztura – zaproponował, aby z uwagi na usterki techniczne Rada przystąpiła do 

realizacji pkt 6 porządku obrad. 

 

Propozycja Przewodniczącego Rady została przyjęta bez uwag. 

 

Krzysztof Kasztura – zapytał, czy Burmistrz Miasta chciałby coś dodać do przedłożonej 

Radzie Informacji przedstawicieli Miasta z działalności spółek z udziałem majątku Miasta, 

związków międzygminnych, w których uczestniczy Miasto. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – poinformował, że przedstawiona Informacja została 

przygotowana wg dotychczasowej metodologii. 

 

Bartosz Tyrna – stwierdził, iż chciałby, aby dzisiejsza Informacja była otwarciem do dyskusji 

na temat funkcjonowania spółek miejskich. To co szczególnie chyba wszystkich martwi to 

poziom straty jaką wykazuje Spółka ZGK. Zrozumiały dla niego jest fakt, że spółki zajmujące 

się komunikacją miejską w takim małym mieście jakim jest Cieszyn będą miały straty na 

komunikacji. Ale w Spółce ZGK przychody w roku 2014 spadły poniżej poziomu roku 2009 

co jest niepokojące. Pomimo rezygnacji z prowadzenia działalności związanej z odbiorem 

odpadów komunalnych różnica w stracie jest niewielka, a jeżeli zostanie to odniesione do 

spadku przychodów to sytuacja wygląda bardzo niepokojąco. Strata utrzymuje się pomimo 

zmniejszenia zatrudnienia, pomimo sprzedaży części majątku w roku 2015. Sytuacja jest taka, 

że Spółka ma coraz mniejsze przychody, strata jest taka sama, w sprawozdaniu finansowym 

każda działalność prowadzona przez Spółkę jest na minusie, Spółka przestała prowadzić 

działalność sensu stricte. Spółka obsługuje naturalne monopole jakie przysługują 

samorządowi takie jak oczyszczalnia ścieków, czy cmentarz. Pojawia się pytanie, czy wobec 

tego, że Spółka osiąga takie wyniki nie należałoby się zastanowić nad reorganizacją 

świadczonych przez Spółkę usług, przy zachowaniu szczególnej staranności ponieważ te 

usługi są bardzo ważne i wrażliwe dla społeczeństwa. 

 

Burmistrz Miasta – odnosząc się do wypowiedzi radnego Bartosza Tyrny odpowiedział, że 

przygotowywane są odpowiedzi na zadawane pytania dot. funkcjonowania Spółki. Rozumnie, 

że wystąpienie jest wskazaniem pewnych problemów, do których się należy w najbliższej 

przyszłości odnieść. 
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Bartosz Tyrna – potwierdził, że jest to wskazanie problemów do których należy się w 

przyszłości odnieść, analizując szczegółowo poszczególne przychody Spółki, jak są 

realizowane poszczególne usługi i jakie są generowane straty. 

 

Ad 6. 

 

Prezentację struktury organizacyjnej oraz zakresu działalności Energetyki Cieszyńskiej 

Spółka z o.o. przedstawił p. Damian Hernik. 

 

Prezentację struktury organizacyjnej oraz zakresu działalności Wodociągów Ziemi 

Cieszyńskiej Spółka z o.o. przedstawił p. Janusz Stec. 

 

Ad 7.1. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania Nagrody Miasta 

Cieszyna w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. Do 

Nagrody zgłoszone zostały 4 następujące kandydatury: p. Piotra Gruchela, p. Mariusza 

Makowskiego, p. Izabeli Tymich oraz p. Doroty Herok. 

 

Remigiusz Jankowski – w imieniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu zarekomendował 

kandydaturę p. Anny Gociek. 

 

Wyjaśnił, że Rada przyznaje 3 Nagrody w związku z czym radni mogą głosować tylko na 3 

kandydatów.  

Następnie kolejno poddawał pod głosowanie w/w kandydatury. 

 

Pan Piotr Gruchel uzyskał 20 głosów, Pan Mariusz makowski uzyskał 20 głosów, Pani 

Izabela Tymich uzyskała 19 głosów, Pani Dorota Herok uzyskała 0 głosów. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że Nagrody Miasta Cieszyna w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury otrzymali p. Piotr Gruchel, p. Mariusz 

Makowski oraz p. Izabela Tymich. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie w sprawie przyznania Nagrody Miasta Cieszyna w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.2. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania lauru „Srebrnej 

Cieszynianki 2015”. Poinformował, że do wpłynęły 3 kandydatury tj. p. Anny Gociek, p. 

Władysławy Magiera oraz p. Mariana Dembinioka, przy czym Pan Marian Dembiniok w dniu 

23 września br. wycofał swoją kandydaturę. 

 

Janina Cichomska – w imieniu Klubu radnych CIS przedstawiła rekomendację dla 

kandydatury p. Władysławy Magiera. 

 

Krzysztof Kasztura - wyjaśnił, że Rada przyznaje tylko 1 laur  w związku z czym radni mogą 

głosować tylko na 1 kandydata.  



5 
 

Następnie kolejno poddawał pod głosowanie w/w kandydatury. 

 

Pani Anna Gociek otrzymała 11 głosów, Pani Władysława Magiera otrzymała 9 głosów. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że laur „Srebrnej Cieszynianki 2015” został przyznany Pani 

Annie Gociek. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie przyznania lauru „Srebrnej Cieszynianki 2015” Rada podjęła 16 głosami 

za, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad 7.3.  

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna obejmującego teren położony pomiędzy 

ul. Liburnia a ul. Czarny Chodnik. 

Poprosił komisje o opinię do przedłożonego projektu. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki rozpatrzyła wszystkie nie 

uwzględnione przez Burmistrza Miasta uwagi zgłoszone do planu i przychyliła się do 

stanowiska Burmistrza. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów przyjęła projekt uchwały do 

wiadomości. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia przyjęła projekt uchwały do 

wiadomości. 

 

Krzysztof Kasztura – poinformował, że procedura uchwalania planu wymaga, aby w 

pierwszej kolejności Rada przegłosowała stwierdzenie, iż przedłożony plan nie narusza 

ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Cieszyna. Następnie Rada w głosowaniu rozpatrzy 11 uwag nie uwzględnionych przez 

Burmistrza Miasta. Głosować należy każdą uwagę oddzielnie. 

Kolejny element do przegłosowania to załącznik nr 3 do uchwały, czyli to rozstrzygnięcie o 

sposobie realizacji zapisanych w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które 

należą do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania, zgodnie z przepisami o 

finansach publicznych. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie stwierdzenie, iż przedłożony plan nie narusza 

ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Cieszyna. 

 

Rada jednogłośnie, 20 głosami za stwierdziła, iż przedłożony plan nie narusza ustaleń 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna. 
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W głosowaniu za uwzględnieniem bądź nie uwzględnieniem uwag do planu Przewodniczący 

Rada odczytywał każdą uwagę oddzielnie i poddawał ją pod głosowanie. 

 

Uwaga nr 1 

Składający uwagę wnioskuje o wprowadzenie kolejnego punktu w §6 stwierdzającego 

możliwość lokalizacji w  jednostce 2U dodatkowo, prócz elementów reklamowych, 

standardowych elementów informacyjnych dotyczących rodzaju paliwa ich ceny. 

Za nie uwzględnieniem uwagi głosowało 20 radnych, za jej uwzględnieniem 0. 

 

Uwaga nr 2.5. 

Składający uwagę wnioskuje o zmianę ustaleń dla terenu 1UC w taki sposób, aby zwiększyć 

wysokość zabudowy dla budynków z 9 m do 13,5 m oraz dopuścić realizację dominanty na 

wysokości 15,5 m licząc od głównego wejścia do budynku. 

Za nie uwzględnieniem uwagi głosowało 20 radnych, za jej uwzględnieniem 0. 

 

Uwaga nr 3.1. 

Składający uwagę wnioskuje o skorygowanie definicji nieprzekraczalnej linii zabudowy. 

Za nie uwzględnieniem uwagi głosowało 20 radnych, za jej uwzględnieniem 0. 

 

Uwaga nr 3.2. 

Składający uwagę wnioskuje o uwzględnienie w definicji wysokości budynku wysokości 

attyki. 

Za nie uwzględnieniem uwagi głosowało 20 radnych, za jej uwzględnieniem 0. 

 

Uwaga nr 3.3. 

Składający uwagę wnioskuje o wprowadzenie do ustaleń planu wymagań dotyczących 

kształtowania przestrzeni publicznej. 

Za nie uwzględnieniem uwagi głosowało 20 radnych, za jej uwzględnieniem 0. 

 

Uwaga nr 4.2. 

Składający uwagę wnioskuje o zwiększenie dopuszczalnego wykorzystania elewacji budynku, 

dla umieszczania reklam do nie więcej niż 50 % powierzchni tej elewacji, z zachowaniem 

dotychczasowego stanu elewacji. 

Za nie uwzględnieniem uwagi głosowało 20 radnych, za jej uwzględnieniem 0. 

 

Uwaga nr 4.3. 

Składający uwagę wnioskuje o zmianę dopuszczalnej wysokości dla umieszczania reklam w 

sposób swobodny przez właścicieli. Uwaga dotyczy terenów: 1U, 2U, 3U, 4U, 5U, 1MWU, 

1KK (w zakresie terenu 1UC uwaga została uwzględniona przez Burmistrza Miasta). 

Za nie uwzględnieniem uwagi głosowało 20 radnych, za jej uwzględnieniem 0. 

 

Uwaga nr 4.4. 

Składający i uwagę wnioskuje o wykreślenie łącznej powierzchni reklamowej na terenie 1UC 

określonej na poziomie 200 m2 oraz wprowadzenie zapisu o łącznej dopuszczalnej 

powierzchni reklam na nieruchomości nie większej niż 30% sumy powierzchni wszystkich 

elewacji obiektów do których przysługuje tytuł prawny. 

Za nie uwzględnieniem uwagi głosowało 20 radnych, za jej uwzględnieniem 0. 

 

Uwaga nr 4.5. 
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Składający uwagę wnioskuje o zmianę maksymalnej wysokości zabudowy' dla budynków na 

terenie 1UC do 20 m z dopuszczeniem dominanty do 25 m licząc od rzędnej głównego 

wejścia do budynku z poziomu terenu (parkingu). 

Za nie uwzględnieniem uwagi głosowało 20 radnych, za jej uwzględnieniem 0. 

 

Uwaga nr 5.1. 

Składający uwagę wnioskuje o zmianę ustaleń dotyczących  geometrii dachu w zakresie 

terenu 4U, poprzez zastąpienie słowa "płaski" sformułowaniem „nachylenie połaci do 45 

stopni”. 

Za nie uwzględnieniem uwagi głosowało 20 radnych, za jej uwzględnieniem 0. 

 

Uwaga nr 5.2. 

Składający uwagę wnioskuje o zmianę maksymalnej wysokości zabudowy na terenie 4U 

zwiększając ją z 15m na 27m. 

Za nie uwzględnieniem uwagi głosowało 20 radnych, za jej uwzględnieniem 0. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie rozstrzygnięcie o sposobie realizacji 

zapisanych w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do zadań 

własnych gminy oraz zasadach ich finansowania, zgodnie z przepisami o finansach 

publicznych. 

 

Za przyjęciem rozstrzygnięcia o sposobie realizacji zapisanych w planie inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych gminy oraz zasadach ich 

finansowania, zgodnie z przepisami o finansach publicznych głosowało 20 radnych, 

Przewodniczący Rady stwierdził iż tym samym w/w rozstrzygnięcie zostało przez Radę 

przyjęte. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna obejmującego teren położony pomiędzy 

ul. Liburnia a ul. Czarny Chodnik. 

 

Uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Cieszyna 

obejmującego teren położony pomiędzy ul. Liburnia a ul. Czarny Chodnik Rada podjęła 

jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.4. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/59/11 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 14 kwietnia 2011 roku w sprawie ustalenia godzin 

bezpłatnego nauczania oraz ustalenia opłat za świadczenia w przedszkolach publicznych 

prowadzonych przez Gminę Cieszyn. 

Poprosił komisje o opinię do w/w projektu. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki nie wniosła uwag do projektu 

uchwały. 
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Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów zapoznała się z projektem 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej zapoznała się z 

projektem uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia przyjęła projekt uchwały do 

wiadomości. 

 

Irena Kwaśny – zapytała o skutki finansowane po podjęciu przez Radę w/w uchwały. 

 

Bogdan Ficek Dyrektor ZOJO – odpowiedział, że po podjęciu uchwały do budżetu Miasta 

wpłynie ok. 469 tys. zł, co jest bardzo korzystne dla budżetu Miasta. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr VII/59/11 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 14 

kwietnia 2011 roku w sprawie ustalenia godzin bezpłatnego nauczania oraz ustalenia opłat za 

świadczenia w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Cieszyn Rada podjęła 

jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.5. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/166/12 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 stycznia 2012 roku w sprawie zasad i trybu przyznawania 

i pozbawiania stypendiów sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki 

sportowe w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym. Poinformował, 

że jest to projekt uchwały z inicjatywy Klubu Radnych Cieszyński Ruch Społeczny. 

Poinformował, że do Rady wpłynął projekt II uchwały nad którym rada będzie procedować. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – poinformował, że w/w projekt uchwały został poddany 

konsultacjom społecznym oraz pod opinię Rady Sportu. Część uwag zgłoszonych przez Radę 

Sportu została w projekcie II uwzględniona przez wnioskodawców. 

 

Remigiusz Jankowski – omówił projekt II uchwały oraz poinformował, że Burmistrz Miasta 

złożył do projektu uchwały 4 uwagi, które w części Komisja Oświaty na posiedzeniu z 

udziałem przedstawicieli Rady Sportu uwzględniła. 

 

Łukasz Bielski – zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały polegająca na dopisaniu w § 1 

ust. 5 zdanie pierwsze po wyrażeniu „ogólnopolskiego” następującej treści: oraz 30% dla 

zawodnika I zespołu, który wywalczył awans na wyższy szczebel rozgrywek, począwszy od 

awansu do II ligi”. 

 

Janina Cichomska – na podstawie § 17 ust.2 pkt 6 Statutu Miasta złożyła wniosek formalny o 

odesłanie projektu uchwały, celem dopracowania, do Komisji Oświaty, ponieważ nie ma 

pośpiechu podejmowania uchwały, która jej zdaniem wymaga jeszcze przeanalizowania kilku 

kwestii. 

 

Bartosz Tyrna – zabierając głos stwierdził, iż projekt II uchwały to wyjście Klubu Radnych 

CRS naprzeciw propozycjom Burmistrza Miasta. 
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Krzysztof Herok – poparł wniosek formalny Wiceprzewodniczącej Rady p. Janiny 

Cichomskiej. 

 

Remigiusz Jankowski – popierając stanowisko Klubu Radnych CRS dodał, że w posiedzeniu 

Komisji Oświaty, gdzie w/w projekt uchwały był dyskutowany Burmistrz Miasta został 

zapoznany z propozycjami Komisji i nie wniósł do nich sprzeciwu. 

 

Krzysztof Kasztura – ogłosił 5 minutową przerwę. 

 

Po przerwie 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie wniosek formalny Wiceprzewodniczącej Rady 

p. Janiny Cichomskiej. 

 

Za wnioskiem o skierowanie projektu uchwały do Komisji Oświaty głosowało 9 radnych, 10 

radnych głosowało, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, że w/w wniosek został przez Radę odrzucony. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że w drodze autopoprawki w § 1 pkt 2 punkt 6 został 

zamieniony na ustęp 6. Wskutek tej zmiany zmieniona zostaje kolejność punktów tzn. pkt 3 

zostaje przesunięty na miejsce pkt 2. 

 

Krzysztof Kasztura – po wyczerpaniu się dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/166/12 Rady Miejskiej Cieszyna z 

dnia 26 stycznia 2012 roku w sprawie zasad i trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów 

sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym i 

krajowym współzawodnictwie sportowym Rada podjęła 11 głosami za, przy 9 głosach 

wstrzymujących się. 

 

Ad 7.6. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/22/14 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie zaciągnięcia w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach długoterminowej 

pożyczki na dofinansowanie zadania: „Likwidacja niskiej emisji w Śródmieściu Cieszyna – 

projekt pilotażowy”. 

Poprosił komisje o opinię do w/w projektu uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki zapoznała się z projektem uchwały i 

nie wniosła do niego uwag. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały i nie wniosła do niego uwag. 
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Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia przyjęła projekt uchwały do 

wiadomości. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta Bogdan Ścibut – w drodze autopoprawki wprowadził zmianę do 

projektu uchwały polegającą na dodanie wyrazu „tysiące” w § 1 po wyrazie „dwa”. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr V/22/14 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 30 grudnia 

2014 r. w sprawie zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Katowicach długoterminowej pożyczki na dofinansowanie zadania: „Likwidacja 

niskiej emisji w Śródmieściu Cieszyna – projekt pilotażowy” Rada podjęła jednogłośnie, 20 

głosami za. 

 

Ad 7.7. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/23/14 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie zaciągnięcia w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach w ramach programu 

„KAWKA” długoterminowej pożyczki na dofinansowanie zadania: „Likwidacja niskiej 

emisji w Śródmieściu Cieszyna – projekt pilotażowy”. 

Poprosił komisje o opinię do w/w projektu uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały i nie wniosła do niego uwag. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki zapoznała się z projektem uchwały i 

nie wniosła do niego uwag. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia przyjęła projekt uchwały do 

wiadomości. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr V/23/14 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 30 grudnia 

2014 r. w sprawie zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Katowicach w ramach programu „KAWKA” długoterminowej pożyczki na 

dofinansowanie zadania: „Likwidacja niskiej emisji w Śródmieściu Cieszyna – projekt 

pilotażowy”, Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 
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Ad 7.8. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas oznaczony – 10 lat.  

Poprosił komisje o opinię do w/w projektu. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki zapoznała się z projektem uchwały i 

nie wniosła do niego uwag. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów zapoznała się z projektem 

uchwały i nie wniosła do niego uwag. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały i nie wniosła do niego uwag. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia przyjęła projekt uchwały do 

wiadomości. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy na czas oznaczony – 10 lat, Rada podjęła jednogłośnie, 20 

głosami za. 

 

Ad 7.9. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny na rzecz Powiatu Cieszyńskiego. 

Poprosił komisje o opinię do w/w projektu uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – zabierając głos stwierdził, iż będzie to dobra decyzja dla 

Miasta ponieważ wskazane w projekcie uchwały nieruchomości będą służyły mieszkańcom 

Cieszyna w formie dróg publicznych i parkingów. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały i nie wniosła do niego uwag. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki pozytywnie  zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Powiatu 

Cieszyńskiego Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.10. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia formy, wysokości i 

trybu przyznawania pomocy dla repatrianta i członków jego rodziny, zaproszonych uchwałą 

Rady Miejskiej Cieszyna nr LII/510/14 z dnia 30 października 2014 roku do osiedlenia się na 

terenie Gminy Cieszyn. 

Poprosił komisje o opinię do w/w projektu uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej  zapoznała się z  

projektem uchwały i nie wniosła do niego uwag. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty zapoznała się z projektem 

uchwały i nie wniosła do niego uwag. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała, że Komisja Urbanistyki zapoznała się z projektem uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznawania pomocy dla 

repatrianta i członków jego rodziny, zaproszonych uchwałą Rady Miejskiej Cieszyna nr 

LII/510/14 z dnia 30 października 2014 roku do osiedlenia się na terenie Gminy Cieszyn 

Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.11 

 

Krzysztof Kasztura przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Okręgowego w Bielsku-Białej oraz ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie. 

Poinformował, że ławników wybiera Rada Miejska w głosowaniu tajnym, w związku z czym 

należy powołać komisję skrutacyjną. Poprosił o zgłaszanie kandydatów do komisji 

skrutacyjnej. 

 

Janina Cichomska – zgłosiła kandydaturę radnego Krystiana Kukuczki. 

 

Krystian Kukuczka – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Bartosz Tyrna – zgłosił kandydaturę radnego Łukasza Bielskiego. 



13 
 

 

Łukasz Bielski – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Janina Cichomska – zgłosiła kandydaturę radnego Bolesława Zemły. 

 

Bolesław Zemła – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie zgłoszone wyżej kandydatury. 

 

Za powołaniem radnego Krystiana Kukuczki w skład komisji skrutacyjnej głosowało 19 

radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Za powołaniem radnego Łukasza Bielskiego w skład komisji skrutacyjnej głosowało 19 

radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Za powołaniem radnego Bolesława Zemły w skład komisji skrutacyjnej głosowało 19 

radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Krzysztof Kasztura – stwierdził, iż komisja skrutacyjna została powołana w składzie: K. 

Kukuczka, Ł. Bielski i B. Zemła. 

Następnie poprosił o ukonstytuowanie się komisji i przedstawienie Radzie zasad głosowania. 

 

Bolesław Zemła – poinformował, że został on wybrany na przewodniczącego komisji 

skrutacyjnej. Następnie omówił zasady głosowania. 

Na przygotowanych kartach do głosowania, w kratce obok nazwiska stawiamy znak x w 

ilości wybieranych ławników do danego sądu. W przypadku Sądu Rejonowego w Cieszynie 

będzie to wskazanie 3 nazwisk do orzekania  z zakresu prawa pracy oraz 7 nazwisk do 

orzekania w pozostałych sprawach. Do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej wybieramy 5 

ławników, przy czym zgłoszonych zostały tylko 2 kandydatury. 

 

Krzysztof Kasztura – ogłosił 15 minutową przerwę dla przeprowadzenia wyborów. 

 

Po przerwie 

 

Krzysztof Kasztura – poprosił przewodniczącego komisji skrutacyjnej o przedstawienie 

wyników głosowania. 

 

Bolesław Zemła – odczytał protokoły komisji skrutacyjnej, które stanowią załączniki do 

protokołu z sesji. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru ławników 

do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej oraz ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie. 

 

Uchwałę w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej oraz ławników 

do Sądu Rejonowego w Cieszynie Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.12. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Cieszyńskiej Rady 

Seniorów oraz nadania jej statutu. 
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Grażyna Pawlita – w imieniu wnioskodawców zgłosiła autopoprawkę do statutu polegającą na 

zmianie w § 10 ust.8 słowa „eksperckich” na „problemowych”. 

 

Krzysztof Kasztura – poprosił komisje o opinię do projektu uchwały. 

 

Marek Szczypka – poinformował, że Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Pozostałe komisje nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie powołania Cieszyńskiej Rady Seniorów oraz nadania jej statutu Rada 

podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.13. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Cieszyna na 2015 rok. 

Poprosił komisje o opinię do w/w projektu uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Marek Szczypka - poinformował, że Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Pozostałe komisje nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2015 rok Rada podjęła jednogłośnie, 

20 głosami za. 

 

Ad 7.14 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt II uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 – 2025. 

 

Skarbnik Miasta p. Alicja Dąbrowska – poinformowała, że w projekcie II uchwały dopisano 

zadanie „E-udostępnienie cieszyńskiego dorobku piśmienniczego” i ustalono limity 

wydatków na lata 2016 – 2018. 

 

Krzysztof Pszczółka - poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Marek Szczypka - poinformował, że Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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Pozostałe komisje nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał projekt II uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 

– 2025 Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.15 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania 

Burmistrza Miasta Cieszyna w zakresie przebudowy dróg powiatowych o nazwie ul. Pikiety i 

Frysztacka. 

Zwrócił się do Burmistrza Miasta o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – poinformował, że przedstawiony projekt uchwały mówi 

o 50% udziale Miasta w remontach dróg powiatowych. Zarząd Powiatu Cieszyńskiego 

planuje wystąpić z wnioskiem o dofinansowanie przebudowy dróg powiatowych tj. ulicy 

Frysztackiej i Pikiety. Do tego wniosku Zarząd Powiatu musi dołączyć podjętą przez Radę 

Miejską uchwałę. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie ustalenia kierunków działania Burmistrza Miasta Cieszyna w zakresie 

przebudowy dróg powiatowych o nazwie ul. Pikiety i Frysztacka Rada podjęła jednogłośnie, 

20 głosami za. 

 

Ad 7.16 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/76/15/ 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 maja 2015 roku w sprawie realizacji z Powiatem 

Cieszyńskim zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa zintegrowanego węzła przesiadkowego w 

Cieszynie” oraz przejęcia przez Gminę Cieszyn zadań własnych Powiatu Cieszyńskiego. 

Poprosił Burmistrza Miasta o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – wyjaśnił, że pojawiła się możliwość dofinansowania z 

pozaunijnego programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016 – 

2019 dofinansowania zadania wskazanego w tytule uchwały. W związku z tym zachodzi 

konieczność rozszerzenia  nazwy zadania wg propozycji zawarte w § 1 projektu uchwały. 

Następnie zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na zastąpieniu w § 1 skrótu 

„Par.” słowem „Paragraf”. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr X/76/15/ Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 maja 

2015 roku w sprawie realizacji z Powiatem Cieszyńskim zadania inwestycyjnego pn.: 

„Budowa zintegrowanego węzła przesiadkowego w Cieszynie” oraz przejęcia przez Gminę 

Cieszyn zadań własnych Powiatu Cieszyńskiego Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 
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Ad 8. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w 

okresie między sesjami. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Grażyna Pawlita – zwróciła uwagę, że Sprawozdanie kilkakrotnie mówi o wyrażeniu zgody 

na wycinkę drzew, wyraziła nadzieje, że wycinka następuje po uzyskaniu stosownego 

pozwolenia. 

 

 

Janina Cichomska – złożyła wniosek, aby kwotę w wysokości 42 tys. zł uzyskaną po 

rozstrzygnięciu przetargu na budowę placu zabaw w ramach zadania „Piastowskie – Mini 

Strefa Sportu i Rekreacji” przeznaczyć na realizację II etapu tego zadania. 

 

Ad 9. 

 

Andrzej Surzycki Wiceprzewodniczący Rady – przedstawił interpelacje, wnioski i zapytania 

radnych zgłoszone w okresie między sesjami. 

Interpelacje, wnioski i zapytania złożyli następujący radni: Cz. Banot, Ł. Bielski, J. 

Cichomska, K. Herok, R. Jankowski, I. Kabiesz, W. Kluz, K. Kukuczka, I. Kwaśny,  K. 

Pszczółka, M. Szczypka oraz A. Surzycki. 

Z pełną treścią, interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się 

zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 10. 

 

Janina Cichomska Wiceprzewodnicząca Rady – przedstawiła interpelacje, wnioski i zapytania 

komisji Rady oraz Klubów Radnych. 

Wnioski złożyły Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych, Komisja Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska, Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony Zabytków, Komisja Zdrowia 

i Spraw Społecznych, Komisja Finansów, a także Klub Radnych Cieszyński Ruch Społeczny i 

Klub Radnych Cieszyńska Inicjatywa Samorządowa.  

Z pełną treścią, interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się 

zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 11. 

 

Krzysztof Kasztura - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby złożyć oświadczenie. 

 

Oświadczeń nie wygłoszono. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady: 

 

1. Burmistrz Miasta w ustawowym terminie przesłał do Rady Miejskiej Informację z 

wykonania budżetu Miasta Cieszyna za I półrocze 2015 roku oraz informację o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć w I półroczu 2015 roku. Wszyscy radni te materiały otrzymali. 
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2. Regionalna Izba Obrachunkowa w Katowicach wszczęła postępowanie nadzorcze 

wobec uchwały Rady Miejskiej Cieszyna w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Pismo to zostało skierowane do 

Burmistrza Miasta z prośbą o wyznaczenie osoby, która będzie reprezentować Miasto 

w postępowaniu przed RIO. 

3. Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej p. Janina Cichomska wystąpiła do Gminnej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego w sprawie dot. podejmowania decyzji przez 

Gminną Radę i występowania w Jej imieniu. Gminna Rada podejmuje decyzje w 

formie stanowisk, uchwał, wniosków i opinii zwykłą większością głosów, w 

obecności co najmniej połowy dlatego za nieuprawnione uznaje działa 

przewodniczącej Rady których efektem jest m.in. informacja złożona do Burmistrza 

Miasta, iż „Rada rezygnuje z prawa do wyrażania swojej opinii, uznając za 

wystarczający fakt ogłoszenia konsultacji społecznych”. 

4. Związek Nauczycielska Polskiego złożył wniosek o zaplanowanie środków w 

budżecie roku 2016 finansowych na waloryzację płac dla pracowników 

niepedagogicznych. Pismo to zostało skierowane do Burmistrza Miasta i Komisji OKS 

z prośbą o stanowisko. Burmistrz Miasta pismem z dnia 18 września br. 

poinformował, że na obecnym etapie prac nad budżetem nie jest możliwe 

zadeklarowanie uwzględnienie wniosku. 

5. Akademia Techniczo-Humanistyczna w Bielsku – Białej skierowała do Rady 

Miejskiej list, w związku z Inauguracją roku akademickiego 2015/2016. Listo został 

odczytany przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

6. Burmistrz Miasta przesłał do wiadomości Rady Miejskiej informację na temat stanu 

zaawansowania realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki ściekowej w 

aglomeracji cieszyńskiej”. 

7. Do Rady Miejskiej wystąpiła Świetlica Krytyki Politycznej z prośbą o zaangażowanie 

się w kolejny etap waloryzacji i rozwoju Śródmieścia Cieszyna. Świetlica proponuje, 

aby w miesiącu wrześniu br. odbyło się spotkanie robocze, w którym wyznaczone 

przez Burmistrza Miasta osoby oraz radni Rady Miejskiej wraz z zespołem Świetlicy 

przeanalizują listę dotychczasowych pomysłów. Materiały robocze zostały przesłane 

do wszystkich radnych oraz Komisji. 

W tej kwestii poinformował radnych, że z Świetlicą Krytyki Politycznej porozumie się 

Doradca Burmistrza Miasta p. Al. Cierniak i przekaże Radzie przyjęte ustalenia. 

8. Stowarzyszenie na Rzecz Odnowy i Współistnienia Kultury SAŁASZ zgłosiło uwagi 

do budżetu Miasta na 2016 rok. Pismo to zostało skierowane do Komisji Finansów 

oraz wszystkich radnych. 

9. W dniu 29 września br. o godz. 13,00 odbędzie się X sesja Rady Powiatu 

Cieszyńskiego. Porządek obrad sesji wszyscy radni otrzymali. 

10. Komisja Zakładowa NSZZ „Solidarność” przy Straży Miejskiej w Cieszyna przesyła 

do wiadomości Rady Miejskiej pismo z dnia 16.09.2015 r. kierowane do Komendanta 

SM w sprawie ustanowienia nowych stanowisk strażniczych, zgodnie z ustawą o 

strażach gminnych. Związek żąda przywrócenia stopnia służbowego „młodszego 

inspektora”, którego strażnicy zostali pozbawieni niezgodnie z prawem. 

Natomiast Komendant SM przesłał do wiadomości Rady Miejskiej pismo, odpowiedź 

do Zarządu Komisji Zakładowej NSZZ „Solidarność”, gdzie odnosi się do kwestii 

nowej wersji Regulaminu Pracy Straży Miejskiej. 

11. Mieszkaniec Cieszyna p. Jerzy B. przesyła do wiadomości treść wniosku 

skierowanego do Burmistrza Miasta o nakazanie Komendantowi Straży Miejskiej w 

Cieszynie podjęcia skutecznych działań prewencyjnych, eliminujących naruszenie 
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prawa o ruchu drogowym na ulicach Szymanowskiego i Chopina. Korespondencja w 

tej sprawie znajduje się w Biurze Rady Miejskiej. 

12. Mieszkaniec Cieszyna p. Grzegorz W. zwrócił się z prośbą o wsparcie finansowe 

wyjazdu do Portugalii na mistrzostwa świata w wyciskaniu leżąc. 

13. Wszyscy radni otrzymali do wiadomości notatkę ze spotkania z Komendantem Straży 

Miejskiej w Cieszynie, w dniu 11 września br. 

 

Czesław Banot – zwrócił się do Burmistrza Miasta z prośbą o wsparcie finansowe wyjazdu do 

Portugalii na mistrzostwa świata w wyciskaniu leżąc. Udział p. Grzegorza W. w tych 

mistrzostwach z pewnością przyczyni się do promocji Cieszyna. 

 

Krzysztof Pszczółka – zaprosił radnych na inaugurację Roku Akademickiego 2016/2017 na 

Wydziale Wydziału Etnologii i Nauk o Edukacji Uniwersytetu Śląskiego w Katowicach w 

dniu 7 października 2015 r. o godz. 12
00

. 

 

Ad 12 

 

Przewodniczący Rady, p. Krzysztof Kasztura, zamknął obrady XIV sesji Rady Miejskiej 

Cieszyna. 

 

Pełna treści obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

  

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej

      

Monika Praski        Krzysztof  Kasztura 

      

 


